
  Protokół  nr  XVII.2012

z  obrad  XVII sesji  Rady  Miasta  Ełku,  która  odbyła  się  w  dniu  28  lutego  2012  roku 
w godzinach  1100    - 13 17    w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Ełku.

W obradach uczestniczyli radni zgodnie z załączoną do protokołu  listą obecności.  
Na wstępie sesji został odegrany hejnał miasta Ełku.

Pkt 1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności.
Przewodniczący  Rady  Miasta Stefan Węgłowski  otworzył  XVII sesję Rady 

Miasta  Ełku. Na  podstawie  listy  obecności  stwierdził  prawomocność  obrad  - 
w sesji uczestniczy 22 radnych. Radni nieobecni:  Paweł Czemiel.

Pkt 2 . Zmiany w porządku obrad.
Przewodniczący Rady Miasta Stefan Węgłowski poprosił o wnioski do  porządku 

obrad. 
Prezydent  Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  zgłosił  formalny  wniosek 

o  wykreślenie  z  porządku  obrad  w  punkcie  5.  podpunktu  14)  z  tematem  podjęcie 
uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 
zasobem miasta   w latach 2012-2015. W uzasadnieniu między innymi Pan Prezydent 
poinformował,  że  przedłożony  projekt  obejmuje  3  lata,  a  wieloletni  program 
gospodarowania  zasobem  gminy  powinien  być  opracowany  na  co  najmniej  pięć 
kolejnych  lat  i  w związku  z  tym  na  następną  sesję  zostanie  przedłożony  kompletny 
dokument.

Radni nie wnieśli zastrzeżeń i przez aklamację wniosek przyjęli.
Innych wniosków nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady Miasta S. Węgłowski   poddał pod głosowanie propozycję 

porządku  obrad  z  uwzględnieniem  wyżej  zacytowanego  i  przyjętego  wniosku; 
19 głosami „za”,    przy  0 głosach „przeciw” i 0 głosach wstrzym. - jednomyślnie „za” 
  radni  przyjęli  następujący porządek obrad:
1. Otwarcie sesji,  stwierdzenie prawomocności.
2. Przyjęcie protokołu  z ostatniej sesji.
3. Zmiany w porządku obrad.
4.  Sprawozdanie Prezydenta Miasta dotyczące  bieżącej działalności.
5. Podjęcie uchwał  w  sprawach:
1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ełku na lata 2012-2027,
2) zmian w budżecie miasta Ełku na  rok 2012,
3)  zawarcia  porozumienia  z  Powiatem Ełckim dotyczącym  przekazania  przez  Powiat 

Ełcki Gminie Miastu Ełk dotacji celowej w kwocie 15.000 zł na realizację zadania 
związanego  z  działalnością  biblioteki  adresowaną  do  mieszkańców  Powiatu 
Ełckiego,

4)  wyrażenia  zgody  na  udzielenie  bonifikaty  przy  sprzedaży  nieruchomości 
komunalnych,

5) określenia zasad i trybu udzielania dotacji osobom fizycznym, które wykonały zadania 
inwestycyjne służące ochronie środowiska związane z ograniczeniem niskiej emisji,

6)  ustalenia  wysokości  dziennych  stawek  opłaty  targowej,  terminów  płatności 
i określenia sposobów jej poboru,

7) ustalenia regulaminu Targowiska Miejskiego przy ul. Targowej w Ełku,
8) przyjęcia od Powiatu Ełckiego zadania w zakresie prowadzenia szkoły sportowej,
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9)  przekształcenia  Szkoły  Podstawowej  nr  6  wchodzącej  w  skład  Zespołu  Szkół 
Samorządowych w Ełku z siedzibą przy ul. Suwalskiej 15  w Szkołę Podstawową 
Sportową nr 6,

10)  rozpatrzenia  wezwania  do  usunięcia  skutków  naruszenia  prawa  złożonego  przez 
Piotra  Basiewicza  reprezentowanego  przez  radcę  prawnego  Rafała  Czyżyka  ze 
Szczecina.  dotyczącego uchwały nr VII/67/07 Rady Miasta Ełku  z dnia 27 marca 
2007 r. 

11)  przyjęcia  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów 
Alkoholowych Gminy Miasta Ełk na 2012 rok,

12)  nadania nazw ulicom,
13)  udzielenia  pomocy  finansowej  Samorządowi  Województwa  Warmińsko-

Mazurskiego  na  realizację  zadań  związanych  z  funkcjonowaniem  Biura 
Regionalnego  Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli w 2012 r.

14)  ustalenia  planu  sieci  oraz  określenie  granic  obwodów  szkół  podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Miasto Ełk,

15)  ustalenia  planu  sieci  oraz  określenie  granic  obwodów gimnazjów  prowadzonych 
przez Gminę Miasto Ełk,

16) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady 
Miasta Ełku.

6.  Informacja  dot. sporządzonego  sprawozdania   z  wysokości  średnich  wynagrodzeń 
nauczycieli  na  poszczególnych  stopniach  awansu  zawodowego  w  szkołach 
i placówkach prowadzonych przez Gminę Miasto Ełk.

7. Sprawozdanie finansowe i merytoryczne z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki 
i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  Gminy  Miasta  Ełk  za  2011  r. 
i Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie za 2011r.

8. Sprawozdanie za rok 2011 z realizacji „Strategii Zrównoważonego Rozwoju Ełku do 
roku 2016”.

9. Interpelacje i zapytania radnych.
10. Oświadczenia i wolne wnioski.
11. Zakończenie obrad.

Pkt 3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji - protokół był do wglądu w Biurze Rady Miasta
Przewodniczący  Rady Miasta  Stefan Węgłowski poprosił  o zgłaszanie uwag, 

zastrzeżeń do protokołu nr  XVI.2011 z dnia  31 stycznia 2012   roku.
W związku z brakiem zastrzeżeń Przewodniczący Rady Miasta Stefan Węgłowski 

stwierdził,  że protokół  nr   XVI.2011  z dnia  31 stycznia 2012  roku został  przyjęty 
jednomyślnie bez uwag.

Pkt 4.   Informacja Prezydenta Miasta dotycząca  bieżącej działalności.
Sprawozdanie  z  działalności  Prezydenta  Miasta  Ełku  w  okresie  od  dnia 

30 stycznia  2012  r. do dnia  24 lutego  2012  r., w załączeniu do protokołu.
Prezydent  Miasta Tomasz Andrukiewicz w uzupełnieniu informacji, którą radni 

otrzymali  na piśmie  przedstawił  działania  jakie  były  dokonywane w ostatnim okresie 
międzysesyjnym:

− Na początku lutego rozstrzygnięto przetarg na wykonanie remontów cząstkowych 
nawierzchni bitumicznych dróg gminnych i wewnętrznych na terenie miasta Ełku 
w 2012 r.  Wykonawcą  zostało  Przedsiębiorstwo Robót  Drogowych  Sp.  z  o.o. 
Od wczoraj  w celu  poprawny bezpieczeństwa  i  komfortu  użytkowników  dróg 
rozpoczęło  się  łatanie  dziur  masą  „na  zimno".  W  tym  momencie  nie  można 
jeszcze  naprawiać  nawierzchni  asfaltowych  metodą  „na  gorąco".  Będzie  to 
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możliwe dopiero, gdy poprawią się warunki atmosferyczne, a średnia temperatura 
dobowa nie będzie niższa niż 5 stopni.

− Otworzone zostały  oferty  na  realizację  kilku  bardzo ważnych  działań,  między 
innymi na:

•  świadczenie  usług  edukacyjnych  w  ramach  projektu:  „Każdy  jest  ważny”. 
1700  uczniów  naszych  szkół  z  klas  I-III  będzie  objętych   realizacją  zajęć 
dodatkowych.  Będą  to  zajęcia  nie  tylko  wyrównawcze,  ale  również  i  zajęcia 
rozwijające  talenty   oraz  zainteresowania  uczniów,  np.  uzdolnionych 
matematycznie,  przyrodniczo,itp.  Rozstrzygnięto  I  etap  przetargu  na  realizację 
tych zajęć.

• na odnowę oznakowania poziomego cienkowarstwowego dróg na teranie naszego 
miasta. Niebawem nastąpi podpisanie umowy .

• na budowę ulicy Brata Jakubczaka na os. Jeziorna wraz z budową ulicy Jeziorna 
oraz części ulicy Matki Teresy z Kalkuty.

− W trakcie postępowania są między innymi ;
•  budowa ul. Rumiankowej na os. Pod Lasem,
• budowa hali sportowej z zapleczem  przy Szkole Podstawowej nr 2. Niebawem 

spodziewamy się otwarcia ofert.
• wystawa  i  montaż  sprzętu  sieci  bezprzewodowej  oraz  zakup  i  montaż 

infokiosków  w ramach projektu „Budowa sieci szerokopasmowej aglomeracji 
miasta Ełk”.

− Zakończona  została  modernizacja   budynku  Ełckiego  Centrum  Kultury, 
realizowana  w  ramach  projektu  „Modernizacja  budynku  Ełckiego  Centrum 
Kultury oraz wyposażenia w kino” Jest to inwestycja dofinansowana  w ramach 
Regionalnego  Programu  Operacyjnego  Warmia  i  Mazury.  Etap  związany 
z budynkiem i wyposażeniem został zakończony. W ostatnim czasie odbyło się 
oddanie do użytku tego obiektu  po modernizacji.

− Odbyło  się  wyjazdowe  posiedzenie  Zarządu  Związku  Międzygminnego 
Gospodarka  Komunalna.  Spotkaliśmy  się  z  burmistrzami,  członkami  zarządu 
w  Gołdapi.  Rozmawialiśmy  na  temat  gospodarki  odpadami  oraz  metod  jakie 
w przyszłości możemy przyjąć dla tego obszaru. 

− Dzisiaj odbędzie się wręczenie stypendiów za aktywność społeczną i stypendiów 
naukowych.  Łącznie  przyznanych  zostanie  31  stypendiów;  15  w  szkołach 
podstawowych, 14 w gimnazjach i 2 w Liceum Ogólnokształcącym w Zespole 
Szkół Samorządowych.

− Odbywały   się  spotkania  poświęcone   przekazaniu  i  utrzymaniu  dróg  po 
wybudowaniu  obwodnicy   Ełku.  Jako  miasto  po  raz  kolejny  wystąpiliśmy 
z wnioskiem o remont ulicy Suwalskiej  i Łukasiewicza.  Wystąpiliśmy również 
z   prośbą  o  wsparcie  naszych  działań  przez  Starostę  Ełckiego,  Policję,  Straż 
Pożarną, parlamentarzystów i inne podmioty, które mogą nam w tym pomóc.

− Podpisana została umowa i rozpocznie się realizacja projektu realizowanego we 
współpracy z naszym partnerskim miastem Oziersk. Jest to projekt, który nazywa 
się „Obóz artystyczny”. Wartość projektu 48 tys. zł, z tego wkład miasta 3 tys. zł.

− Odbyła się Rada Budowy Obwodnicy miasta Ełku. W związku z silnymi mrozami 
główne prace na budowie zostały  wstrzymane.  Wszystko odbywa się zgodnie 
z  harmonogramem,  który  został  przewidziany przez  wykonawcę  i  uzgodniony 
z inwestorem.

− Prowadzono  spotkania  z  potencjalnymi  firmami,  które  mogą  nam  pomóc 
w  odzyskaniu  podatku  VAT  od  realizowanych  inwestycji.  To  mogłoby 

3



w   przyszłości doprowadzić do tego, że część środków zostałaby zwrócona za 
zrealizowane inwestycje w naszym mieście.

− Prowadzono rozmowy z potencjalnymi inwestorami zainteresowanymi zakupem 
gruntów w naszym mieście na realizację inwestycji wielkopowierzchniowych.

Radni nie wnieśli uwag.

 W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący  Rady Miasta 
stwierdził przyjęcie sprawozdania z działalności Prezydenta Miasta .

Pkt 6.  Podjęcie uchwał  w  sprawach:
1) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ełku na 
lata 2012-2027, w załączeniu do protokołu.

Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz  omówił projekt uchwały oraz uzasadnił 
potrzebę jej podjęcia. Pan Prezydent wniósł o podjęcie uchwały.

Projekt uchwały zawiera zmianę:
1) w załączniku nr 1:
     - korekta wydatków 2012 roku - zgodnie z projektem uchwały w sprawie zmian 
         w budżecie, 
    - korekta dochodów i wydatków od 2013r. zgodnie z przyjętymi założeniami 
        do wieloletniej prognozy finansowej, 
2) w załączniku nr 2:
     - korekta prognozy długi i spłat zobowiązań na lata 2012-2027 zgodnie z zał.  nr 1,
 3) w załączniku nr 3:
   - wprowadzenie nowego przedsięwzięcia „Elkman – rozbudowa sieci szerokopasmowej 
aglomeracji Miasta Ełku” realizowanej w latach 2012 – 2012. Inwestycja dofinansowana 
jest z budżetu Powiatu Ełckiego i środków EU, wkład własny do projektu to 29 760 zł.

 Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poprosił  o  przedstawienie 
opinii przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  21 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” – 21 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.
Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  21  głosami  „za”  radni  podjęli 

uchwałę. 
Uchwała  Nr  XVII.145.2012  w  sprawie  zmiany Wieloletniej  Prognozy  Finansowej 
miasta  Ełku na lata  2012– 2027,   w załączeniu do protokołu.  W trakcie  głosowania 
nieobecny radny Konrad Siemienkiewicz.

*   *   *
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2)  Projekt  uchwały  w  sprawie zmian  w budżecie  miasta  Ełku  na  2012  rok, 
w załączeniu do protokołu.

Prezydent   Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  poinformował,  że  zaproponowane 
zmiany do budżetu omawiane były na poszczególnych komisjach. Omówił autopoprawkę 
zawartą  w   piśmie  PS.814.1.8.2012  z  dnia  20.02.2012r.  Wymienione  pismo  stanowi 
załącznik do protokołu. 

Proponowane zmiany obejmują:
I) w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Wydział Strategii 
i Rozwoju

1. Projekt: „Minione tradycje mieszkańców Ełku i Ofiarska – historia mówiona”
Realizacja  projektu  zaplanowana  była  na  01.08.2011  r.  –  31.01.2012  r.  W  związku 
z  podpisaniem  umów  -  zleceń  z  prelegentami  na  konferencję  podsumowującą  ww. 
projekt,  zaistniała  konieczność  utworzenia  paragrafów  związanych  z  kosztami 
osobowymi (§ 4175,  § 4176), jednocześnie zmniejszając budżet na § 4305 oraz § 4306. 
Zmiany nie wpłynął na zwiększenie kosztów realizacji projektu.     

2. Projekt: „Elkman - rozbudowa sieci szerokopasmowej aglomeracji Miasta Ełku”
Wprowadzenie nowego zadania do budżetu Miasta Ełku na lata 2012 – 2013 pn: „Elkman
- rozbudowa sieci szerokopasmowej aglomeracji Miasta Ełku”.
Gmina Miasto Ełk złożyła  wniosek o dofinansowanie projektu „Elkman - rozbudowa 
sieci szerokopasmowej aglomeracji Miasta Ełku” w ramach RPO Warmia i Mazury na 
lata 2007 – 2013, 
Oś  priorytetowa  nr  7,  Działanie  7.1.  Tworzenie  infrastruktury  społeczeństwa 
informacyjnego.  Partnerem  w  projekcie  jest  Powiat  Ełcki,  który  zabezpiecza  środki 
własne w roku 2012 w kwocie 600 000,00 zł na realizację zadania i przekaże środki dla 
Miasta Ełku w formie dotacji celowej. 
Projekt będzie realizowany na terenie Miasta Ełku oraz Powiatu Ełckiego.
Projekt jest kontynuacją projektu „Budowa sieci szerokopasmowej aglomeracji Miasta 
Ełku”
W ramach  projektu  zostanie  rozbudowana  sieć  Internetu  szerokopasmowego  –  9  km 
(teren  Powiatu  Ełckiego  oraz  Miasta  Ełku),  zostanie  zmodernizowane  1  centrum 
zarządzania siecią, a także powstanie 1 rozwiązanie technologiczne. 
W wyniku realizacji  projektu dostęp do szerokopasmowego Internetu  uzyska  – 4 000 
osób, z terenów wiejskich – 20 osób, zostanie podłączonych 27 jednostek publicznych 
( 19 z terenu Powiatu Ełckiego oraz 8 z terenu Miasta Ełku).
Projekt będzie realizowany w latach 2012 – 2013. 
Całkowita wartość projektu:  4 198 397,00 zł
Wartość dofinansowania:    3 658 637,00 zł (środki Unii Europejskiej)
Wkład własny: 629 760, 00 zł (600 000,00 zł Powiat Ełcki oraz 29 760,00 zł Miasto Ełk)
Projekt obecnie jest na etapie oceny merytorycznej. 
W marcu  z  wybranymi  beneficjentami  zostanie  podpisana  umowa  o  dofinansowanie 
projektów. 
W związku z powyższym inwestycję wprowadza się również do Wieloletniej Prognozy 
Finansowej jako przedsięwzięcie. 

II)  w zakresie  wydatków realizowanych i  nadzorowanych przez  Wydział  Mienia 
Komunalnego
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Przeniesienie wydatków w związku z eksploatację budynku przy ul. Małeckich 3 przez 
Biuro Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi.
Przewidywany koszt eksploatacji na rok 2012 to 95 800 zł. Środki na w/w cel zostały 
przeniesione  z  wydatków  Urzędu  Miasta  15 800  zł  –  dział  750  rozdział  75023,  tj: 
z § 4300  – 7 000 zł i § 4210 – 8 800 zł oraz z dotacji dla organizacji pozarządowych 
80 000 zł, 
w tym: z pozostałych zadań z zakresu polityki społecznej - dział 853 rozdział 85395 
– 70 000 zł i pozostałej działalności – kultura fizyczna i sport dział 926 rozdział 92695 
§ 2820 – 10 000 zł.

III)  w  zakresie  dochodów  i  wydatków  realizowanych  i  nadzorowanych  przez 
Wydział Promocji, Sportu i Kultury

1. Zwiększenie dochodów budżetowych o kwotę 15 000 zł związane jest z porozumie-
niem pomiędzy  Powiatem Ełku w sprawie  przekazania  Gminie  Miastu  Ełku  dotacji 
celowej   na  realizację  zadania  związanego  z  działalnością  biblioteki  adresowanej  do 
mieszkańców  Powiatu  Ełckiego.  Środki  zwiększą dotację  podmiotową z budżetu dla 
samorządowej instytucji kultury – Biblioteki Miejskiej w Ełku.

2.   Zwiększeniu  dotacji  dla  Ełckiego  Centrum  Kultury  o  kwotę  140  000  zł 
z przeznaczeniem na dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji: Budowa amfiteatru 
z zapleczem technicznym przy Ełckim Centrum Kultury oraz wykonanie infrastruktury 
towarzyszącej.
Środki w kwocie 140 000 zł pochodzą z rezerwy ogólnej.

3. Zwiększeniu planu wydatków budżetowych Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
w  Ełku  na  2012  rok  o  kwotę  100  000  zł.  Zwiększenie  to  wynika  z  konieczności 
zwiększenia  zatrudnienia  w  jednostce,  w  związku  z  realizacją  programów: 
"Kompleksowa modernizacja obiektów sportowo- rekreacyjnych przy MOSiR w Ełku dla 
rozwoju  turystyki  o  jeden  etat  oraz  "Zastosowanie  odnawialnych  źródeł  do  zasilania 
obiektu Parku Wodnego w Ełku zlokalizowanego przy ul. Piłsudskiego 29" o jeden etat. 
Ponadto  zwiększenie  wydatków budżetowych  wynika  również  z  podwyższenia  o  2% 
składki  na  ubezpieczenie  rentowe   od  01.02.2012r.  Finansowanie  tych  wydatków  to 
wolne środki z lat ubiegłych.

IV)  w  zakresie  dochodów  i  wydatków  realizowanych  i  nadzorowanych  przez 
Wydział Polityki Społecznej

Zwiększeniu  wydatków  w budżecie  miasta  na  2012r.  o  kwotę  384  279  zł  pochodzą 
z  wolnych  środków roku  ubiegłego.  Wyższe  wykonanie  dochodów z  tytułu  opłat  za 
zezwolenia  na  sprzedaż  alkoholu  mogą  być  wykorzystane  jedynie  na  realizację 
Miejskiego Programu Profilaktyki 
i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz  gminnych  programów 
przeciwdziałania narkomanii, w związku z art. 182 ustawy o wychowaniu w trzeźwości 
i przeciwdziałaniu alkoholizmowi.
W  nawiązaniu  do  powyższego  zwiększa  się  wydatki  w  dziale  851  rozdziale  85154 
Przeciwdziałanie Alkoholizmowi z przeznaczeniem na realizację Miejskiego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2012r:
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§ 6050 – 50 000 zł – zadanie z zakresu organizacji czasu wolnego dla dzieci i młodzieży:  
modernizacja boisk ze sztuczną nawierzchnią przy Oratorium św. Jana Bosko w Ełku, 
łączna wartość zadania 160 000 zł,
§ 6230 - 300 000 zł – dotacja na modernizację boisk ze sztuczną nawierzchnią przez 
Oratorium 
św. Jana Bosko w Ełku, 
§  4300  –  34  279  zł  –  zadanie  związane  z   organizacją  festynów  rodzinnych  oraz 
wyposażeniem Poradni Rodzinnej w Ełku.
Jednocześnie dokonuje się zmiany nazwy zadania ujętego w załączniku inwestycyjnym 
na: „Przeciwdziałanie Alkoholizmowi „Mały sport na wielkich osiedlach” wykreślając 
dopisek  „Dofinansowanie  budowy boiska  wielofunkcyjnego  przy  Oratorium św.  Jana 
Bosko w Ełku”,  w związku z zaplanowaną dotacją celową dla Oratorium.

V) w zakresie dochodów i wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Wydział 
Świadczeń Rodzinnych i Funduszu Alimentacyjnego

W związku z decyzją Wojewody Warmińsko - Mazurskiego o zwiększeniu dotacji na 
zadania zlecone gminie odrębnymi ustawami – rządowy program wspierania niektórych 
osób pobierających świadczenia pielęgnacyjne, zwiększa się dochody i wydatki budżetu 
o kwotę 36 000 zł w dziale 852 rozdział 85295.

VI) w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Wydział Edukacji

1. Zwiększenia i zmniejszenia w rozdziałach 80101, 80103; 80104; 80110; 80120; 80148; 
85305;  85401  dotyczą  zwiększeń  i  zmniejszeń  w  paragrafach  4040  Dodatkowe 
wynagrodzenie roczne o kwoty ogółem: zmniejszenia  112.280 zł, zwiększenia  28 439 zł

2. Zwiększa się środki w rozdziale 80101 w paragrafie 3020 o kwotę 23.428 zł w Szkole 
Podstawowej nr 2 w Ełku na wypłatę odprawy pośmiertnej.   

3. Zwiększa się środki w rozdziale 80101 w paragrafie 4170 o kwotę 4.200 zł w Zespole 
Szkół Samorządowych na zabezpieczenie wynagrodzenia dla osób obsługujących boisko 
Orlik.    

4.  Zwiększa  się  środki  w  rozdziale  85305  w  paragrafie  4010  o  kwotę  1.362  zł 
w  Przedszkolu   i  Żłobku  Ekoludki  na  wynagrodzenie  osób  zatrudnionych  w  nowo 
otwartej grupie żłobkowej. 

5. Różnicę ze zmniejszenia paragrafów 4040 tj kwotę 54.851 zł we wszystkich rozdzia-
łach przenosi się do rozdziału 80195 – pozostała działalność oświaty na paragraf  4010 
w celu zabezpieczenia środków na wynagrodzenia jest to kwota  54.851 zł

VII)  w zakresie  pozostałych zmian w dochodach i  wydatkach budżetowych oraz 
zmian  w treści uchwały budżetowej:
1.  W  uchwale  budżetowej  dodaje  się  dwa  paragrafy,  tj:  §  4  i  §  11  w  związku 
z    zaplanowaniem  kredytu  w  wysokości  4  mln  zł  na  sfinansowanie  przejściowego 
deficytu  budżetu  w  2012r.  Zaciągnięcie  kredytu  krótkoterminowego  (spłata  w  roku 
budżetowym) może być potrzebne do zbilansowania budżetu w trakcie roku 2012, gdyż 
dochody budżetu Miasta oparte  są w dużym stopniu  na sprzedaży mienia komunalnego.
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2. Zwiększa się wydatki związane z obsługą długu o kwotę 50 000 zł: dział 757 rozdział 
75702  §  8070  -  odsetki  od  krajowych  pożyczek  i  kredytów.  Wydatek  zostanie 
sfinansowany  wolnymi  środkami  z  roku  ubiegłego  i   dotyczy  odsetek  od  kredytu 
zaplanowanego  w wysokości 4 mln zł na sfinansowanie przejściowego deficytu budżetu. 
Jednocześnie  przenosi  się  kwotę  48 000  zł.  z  kwoty  zaplanowanej  na  odsetki  od 
samorządowych papierów wartościowych na wydatki § 4300, związane z zapłatą prowizji 
od w/w kredytu.

3. Zwiększa się dochody majątkowe budżetu o kwotę 1 632 575 zł z tytułu środków, 
które były planowane po stronie dochodów 2011r. i wynikają ze złożonych wniosków od-
płatność   na  koniec  roku  2011  z  tytułu  realizowanych  inwestycji.   Środki  z  UE na 
realizację inwestycji  wpłyną na dochody w 2012r. i zostaną przeznaczone na: pokryją 
niedobór budżetu w roku 2013 – 1 602 815 zł i 29 760 zł na wkład własny do projektu 
„Elkman – rozbudowa sieci szerokopasmowej aglomeracji Miasta Ełku” w 2013r.

4. Zwiększa się przychody budżetu i wolne środki z lat ubiegłych w roku 2012 o kwotę 
534 279 zł. 

 Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poprosił  o  przedstawienie 
opinii przez komisje:
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski poinformował, 
że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały
> Przewodniczący Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji Tomasz Przekop poinformował, 
że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Radny Ireneusz Dzienisiewicz zabrał głos odnośnie zapisu dot. zaciągania kredytu 
krótkoterminowego.  Radny poinformował, że Jego wątpliwości  zostały wyjaśnione na 
posiedzeniu komisji, niemniej radny zwrócił się z prośbą o rozważenie możliwości, aby 
tego  typu  zapisy  dot.  zaciągania  kredytów  -  nawet  tych  krótkoterminowych, 
w  przyszłości  były  głosowane  na  sesji  jako  oddzielne  uchwały.  Zdarzały  się  takie 
sytuacje w poprzednich kadencjach, że radni podejmowali uchwałę w sprawie zmian w 
budżecie miasta polegającą na zaciąganiu kredytu.

Radni nie wnieśli formalnych zastrzeżeń. 
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  21 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” – 21 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0
Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  21  głosami  „za”  –  jednomyślnie, 

radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XVII.146.2012  w sprawie  zmian w budżecie miasta Ełku na 2012  rok, 
w  załączeniu  do  protokołu.  W  trakcie  głosowania  nieobecny  radny  Konrad 
Siemienkiewicz.

*  *  *
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3) Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Powiatem Ełckim dotyczącym 
przekazania przez Powiat Ełcki Gminie Miastu Ełk dotacji celowej w kwocie 15.000 zł 
na realizację zadania związanego z działalnością biblioteki adresowaną do mieszkańców 
Powiatu Ełckiego, w załączeniu do protokołu.

Prezydent  Miasta  T.  Andrukiewicz  poinformował,  że  projekt  uchwały 
szczegółowo omawiany był na poszczególnych komisjach. Radni nie wnieśli uwag.   Pan 
Prezydent wniósł o podjęcie uchwały.

Uzasadnienie:
Powiat Ełcki – zgodnie z uchwałą nr VXI.150.2011 Rady Powiatu z dnia 29 grudnia 
2011 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Ełckiego na 2012 r. - przekaże miastu 
Ełk dotację celową w kwocie 15.000zł na realizację zadania związanego z działalnością 
biblioteki adresowaną do mieszkańców Powiatu Ełckiego.

 Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poprosił  o  przedstawienie 
opinii przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie  wniesiono  formalnych zastrzeżeń. 
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  19 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” – 19 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.
Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  19  głosami  „za”  radni  podjęli 

uchwałę. 
Uchwała Nr XVII.147.2012   zawarcia porozumienia z Powiatem Ełckim dotyczącym 
przekazania przez Powiat Ełcki Gminie Miastu Ełk dotacji celowej w kwocie 15.000 zł 
na realizację zadania związanego z działalnością biblioteki adresowaną do mieszkańców 
Powiatu Ełckiego,  w załączeniu do protokołu.  W trakcie głosowania nieobecni  radni 
K.Siemienkiewicz, I.Podwojski i K.Marchel.

*  *  *

4) Projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży 
nieruchomości komunalnych, w załączeniu do protokołu.
Uzasadnienie:
W związku z trwającym procesem regulacji stanu władania nieruchomości położonych na 
terenie  Miasta  Ełku,  zagospodarowanych  stacjami  transformatorowymi,  PGE 
Dystrybucja S.A. Oddział  Białystok pismem z dnia 06.12.2011 r.  wniosła o udzielenie 
bonifikaty od ceny działek uzasadniając to tym, iż powierzchnia działek jest większa niż 
wynika  z  potrzeb  eksploatacyjnych  Spółki,  a  pełnomocnictwa  PGE Dystrybucja  S.A. 
Oddział Białystok ograniczone są do nabycia nieruchomości do kwoty 20.000,00 zł netto 
za  każdą  nieruchomość.  Udzielenie  bonifikaty  przyspieszy  proces  regulacji  stanu 
prawnego gruntów pod stacjami transformatorowymi i umożliwi w przyszłości szybszą 
realizację nowych przyłączeń.  
Propozycja  bonifikat  do  kwoty  20.000,00  zł  (z  uwzględnieniem  postąpienia 
z zaokrągleniem do pełnych dziesiątek złotych):
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1/  działka  nr  552/17  -  wartości  nieruchomości  określonej  przez  rzeczoznawcę 
majątkowego 27.300,00 zł – bonifikata 27,50%, tj. 7.507,50 zł netto (27.300,00 zł minus 
7.507,50 zł  = 19.792,50 zł  cena wywoławcza netto  + postąpienie nie mniej  niż 1% , 
tj. 197,93 zł ~ 200,00 zł, co daje kwotę 19.992,50 zł netto.
2/  działka  nr  3209/105  -  wartości  nieruchomości  określonej  przez  rzeczoznawcę 
majątkowego 33.900,00 zł – bonifikata 41,60%, tj. 14.102,40 zł netto (33.900,00 zł minus 
14.102,40 zł  = 19.797,60 zł  cena wywoławcza netto + postąpienie nie mniej  niż 1%, 
tj. 197,98 zł ~ 200,00 zł, co daje kwotę 19.997,60 zł netto.
Do  cen   uzyskanych  w  przetargu  zostanie  doliczony  podatek  VAT  według  stawki 
obowiązującej w dniu zawarcia umowy sprzedaży.
Na  spotkaniu,  które  odbyło  się   w  dniu  02.02.2012  r.  przy  udziale  Dyrektora  PGE 
Dystrybucja  S.A.  Oddział  Białystok  oraz Kierownictwa Urzędu Miasta  Ełku ustalono 
możliwość  współdziałania  obu jednostek,  gdzie  w zamian za  udzieloną  bonifikatę  od 
ceny nieruchomości zabudowanych stajami trafo przy ul. Stary Rynek i Pięknej, PGE 
Dystrybucja S.A. Oddział Białystok dokona przebudowy na własny koszt odcinka linii 
kablowej  i  słupów  oświetleniowych  przy  boisku  sportowym  na  Os.  Jeziorna  (przy 
Kościele Salezjanów) oraz nie będzie obciążać Miasta opłatą za demontaż linii kablowej 
SN  przebiegającej  przez  obszar  działki  zabudowanej  budynkiem  przy  ul.  Wojska 
Polskiego 75. Wg szacunkowych danych świadczenia po obu stronach są o podobnej 
wartości i kompensują się nawzajem.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  Kamil  Buksa  poinformował,  że  projekt  uchwały 
szczegółowo omawiany był na poszczególnych komisjach. Radni nie wnieśli uwag. 
W imieniu Prezydenta Miasta  wniósł o podjęcie uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miasta  S.Węgłowski   poprosił  o  przedstawienie  opinii 
przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski  poinformował, że komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  20 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 20 radnych,  „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  20  głosami  „za”  radni  podjęli 
uchwałę. 
Uchwała Nr XVII.148.2012  w sprawie  wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy 
sprzedaży  nieruchomości  komunalnych, w  załączeniu  do  protokołu.  W  trakcie 
głosowania nieobecni radni  K.Siemienkiewicz i K.Marchel.

*   *   *

5) Projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  zasad  i  trybu  udzielania  dotacji  osobom 
fizycznym, które wykonały zadania  inwestycyjne służące ochronie środowiska związane 
z ograniczeniem niskiej emisji, w załączeniu do protokołu.
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UZASADNIENIE:
Zmiana  ustawy  –  Prawo ochrony  środowiska  z  dnia  29  października  2010  r. 

(Dz.U.2010r. Nr 229, poz.1498) wprowadziła możliwość (art. 403 ust.4) finansowania 
ochrony  środowiska  i  gospodarki  wodnej  poprzez  udzielanie  dotacji  celowej 
w rozumieniu  przepisów ustawy z  dnia  27  sierpnia  2009 r.  o  finansach  publicznych 
z budżetu gminy na finansowanie lub dofinansowanie kosztów inwestycji  podmiotów 
niezaliczonych do sektora finansów publicznych, m.in. osób fizycznych. 

Zgodnie z art. 403 ust.5 ustawy – Prawo ochrony środowiska (Dz.U. z 2008 r. 
Nr 25,  poz.  150 ze zm.)  zasady udzielania  dotacji  celowej,  o  której  mowa w ust.  4, 
obejmujące  w  szczególności  kryteria  wyboru  inwestycji  do  finansowania  lub 
dofinansowania  oraz  tryb  postępowania  w  sprawie  udzielania  dotacji  i  sposób  jej 
rozliczania określa rada gminy w drodze uchwały.

Przyjęcie  ww.  projektu  uchwały  jest  realizacją  działań  Miasta  Ełk  na  rzecz 
redukcji  emisji  CO2 do 2020 r.,  przyjętych  uchwałą Nr X.94.2011 Rady Miasta  Ełku 
z dnia 30 sierpnia 2011 r.

Jest to również kontynuacja programu „Dofinansowania modernizacji systemów 
grzewczych ze środków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
Miasta Ełk”, przyjętego uchwałą Nr 254/96 Zarządu Miasta Ełk z dnia 12 grudnia 1996 
r., który realizowany był w latach 1997 – 2009.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  Kamil  Buksa  poinformował,  że  projekt  uchwały 
szczegółowo omawiany  był  na  poszczególnych  komisjach.  Zgłosił  formalny  wniosek 
do załącznika nr 1 Regulaminu udzielania dotacji z budżetu gminy na zadanie służące 
ograniczeniu niskiej emisji na terenie Gminy Miasta Ełk, aby w pkt 3, ppkt 4), lit. f w 
zdaniu   „........ nie posiadający rusztu wodnego nad paleniskiem retorowym”  wykreślić 
słowo: „wodnego” .

 Radni nie wnieśli uwag i przez aklamacje wniosek przyjęli.     

Przewodniczący  Rady  Miasta  S.Węgłowski   poprosił  o  przedstawienie  opinii 
przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski   poinformował,  że  komisja   pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały 
z propozycją, aby wyróżnić instalacje pomp ciepła.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jerzy Czepułkowski poinformował, że poprze 
uchwałę  -  inicjatywa  bardzo  dobra.   Przypomniał,  że  taką  uchwałę  Rada  Miasta 
podejmowała  w  latach  dziewięćdziesiątych,  kiedy  miasto  zainspirowało  program 
wymiany ciepła, między innymi  z węglowego, koksowego na olejowe. Wówczas cena 
oleju była  niska. Program zapowiadający się świetnie,  niestety skończył  się fiaskiem 
w momencie kiedy olej opałowy zaczął kosztować tyle ile kosztuje. Zdaniem radnego ta 
uchwała chociaż cenna, ale jest tzw. półśrodkiem. Celem powinno być uciepłownienie 
części miasta  – Zatorze.  O tym rozmawiano na Komisji  Oświaty,  Kultury i  Rodziny, 
w  momencie  dyskusji  o  wymianie  źródła  ciepła  w  Zespole  Szkół  Samorządowych. 
Radny  wówczaszgłaszał  problem  konieczności  przeprowadzenia  badań   i  prac 
projektowych  nad uciepłownieniem tejczęścii  miasta.  W tej  części  miasta  Jest  Strefa 
Ekonomiczna,  dużo  zakładów  pracy  i  podmiotów  gospodarczych,  które  z  pewnością 
chętnie w przyszłości by skorzystały z ciepła  Ciepłowni Miejskiej.  Istnieje również nie 
duża odległość od  ciepłowni Spółdzielni Mieszkaniowej „Świt” - przejście przez tory 
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kolejowe i  jest  już dostarczone ciepło na Zatorze.  Zdaniem radnego Przedsiębiorstwo 
Energetyki  Cieplnej  powinno przeprowadzić  prace  symulacyjne,  jaki  koszt  i  w jakiej 
perspektywie czasu  doszłoby do uciepłownienia tej części miasta. Radny mówi o tym, 
dlatego, że zamiana źródła ciepła  dzisiejszego na bardziej  ekologiczne,  poprawi tylko 
częściowo stan czystości atmosfery.  Jedynie tylko ciepło miejskie dostarczone poprzez 
Ciepłownię  pozwoli  oczyścić  całkowicie  atmosferę  od  zanieczyszczeń  będących 
wynikiem spalania różnego rodzaju substancji służących do ogrzewania. Radny kończąc 
wnioskował,  aby zainicjować proces   prac  projektowych  w kierunku uciepłownienia 
wspomnianej części miasta.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  Kamil  Buksa zgodził  się,  że  zasadnym jest  ażeby 
spróbować pociągnąć  nitkę ciepła do os. Zatorze. Pan Prezydent poinformował, że często 
spotyka się z Prezesem PEC i ten temat poruszał. Ze wstępnych oszacowań Prezesa PEC 
doprowadzenie ciepła do os. Zatorze wyniesie ok. 4 mln zł. Jest to potężna inwestycja, 
a koszt zwrotu podłączenia jednego domu to ok. 15 tys. zł. Można to zainicjować, tylko 
nie wiemy, czy wszyscy mieszkańcy będą zainteresowani podłączeniem. Pan Prezydent 
zadeklarował, że jeszcze raz przekaże wniosek Prezesowi PEC.

Formalnych zastrzeżeń radni nie zgłosili.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały  w  sprawie  jak  wyżej,  z  uwzględnieniem  wniosku  zgłoszonego  wyżej  dot. 
wykreślenia  pkt 3, ppkt 4), lit. f  wyrazu: „wodnego” .

W głosowaniu  udział wzięło  20 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  20  głosami  „za”  radni  podjęli 
uchwałę. 
Uchwała  Nr  XVII.149.2012  w  sprawie określenia  zasad  i  trybu  udzielania  dotacji 
osobom fizycznym, które wykonały zadania  inwestycyjne służące ochronie środowiska 
związane z ograniczeniem niskiej emisji,   w załączeniu do protokołu.
W trakcie głosowania nieobecni radni: A.Rydzewski i K.Siemienkiewicz.

*   *   *

6) Projekt uchwały w sprawie  ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej, 
terminów płatności  i określenia sposobów jej poboru, w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta  Miasta Kamil Buksa poinformował, że projekt szczegółowo 
omawiany był na komisjach. W niósł o podjęcie uchwały.

Uzasadnienie:
W związku z licznymi  postulatami  napływającymi  do Urzędu Miasta  od osób 

handlujących  na  targowisku  miejskim  oraz  w  oparciu  o  przeprowadzone  trójstronne 
konsultacje  pomiędzy  Urzędem  Miasta  Ełk,  Przedsiębiorstwem  Usług  Komunalnych 
sp. z o.o. w Ełku oraz osobami handlującymi - uzgodniono nowe stawki opłat targowych 
oraz zasady ich naliczania, które ujęte zostały do przedmiotowego projektu uchwały. 

W  stosunku  do  obowiązującej  do  tej  pory  uchwały  w  sprawie  stawek  opłat 
z 2003r. zmieniono: 

1. sposób  obliczania  powierzchni  pod   stanowisko  handlowe  –  z  ustalanej 
każdorazowo zajętej powierzchni pod handel – na wydzielenie sektorów o stałej 
wielkości oraz  ich ponumerowanie,

2. stawkę  opłaty  targowej  zmienną  za   zajęcie  danego  stanowiska  handlowego- 
na stawkę opłaty stałą.  
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 Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poprosił  o  przedstawienie 
opinii przez komisje:
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski poinformował, 
że  komisja wydała pozytywną  opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski  poinformował, że komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Wobec  braku  chętnych  do  zabrania  głosu  Przewodniczący  Rady  Miasta 
S. Węgłowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej 

W głosowaniu  udział wzięło  18 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 17 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 1.

Przewodniczący  Rady Miasta  stwierdził,  że  17  głosami  „za”    radni   podjęli 
uchwałę. 
Uchwała Nr XVII.150.2012  w sprawie   ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty 
targowej,  terminów  płatności  i  określenia  sposobów  jej  poboru, w  załączeniu  do 
protokołu.
W trakcie głosowania nieobecni radni: K.Siemienkiewicz i Z.Jędrkiewicz.
Radny D.Wasilewski nie wziął udziału w głosowaniu.

*  *  *
7) Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  regulaminu  Targowiska  Miejskiego  przy 

ul. Targowej w Ełku,  w załączeniu do protokołu.
Uzasadnienie:

W toku przeprowadzonych konsultacji, o których mowa powyżej wprowadzone 
zostały następujące zmiany:

• godziny otwarcia – z wcześniej obowiązujących przez cały rok od 5.00 do 
18.00 – na:

 a) od 5.00 do 18.00  w miesiącach październik – luty, 
b)  od 4.00 do 18.00  w miesiącach marzec – wrzesień.

• W  zakresie  określenia  zasad   zajmowania   numerowanego  stanowiska 
handlowego  –     towary,  pojazdy,  elementy  wyposażenia  stoisk  wraz  ze 
sprzedającym muszą być    rozmieszczone w jego obrębie.

• Umożliwienie  pozostawienia  samochodu  na  stanowisku  numerowanym 
sąsiadującym ze stanowiskiem zajętym na handel, pod warunkiem że jest ono 
wolne.  W przypadku  wezwania  Zarządcy,  aby  udostępnić  stanowisko  pod 
handel innej osobie należy w trybie natychmiastowym usunąć pojazd.

• Zakaz sprzedaży zwierząt domowych i gospodarskich z wyjątkiem gołębi.

Zastępca Prezydenta  Miasta Kamil Buksa zgłosił autopoprawkę do Regulaminu 
polegającą na wykreśleniu pkt 2 w § 9. Poinformował, że autopoprawka jest wynikiem 
prac nad projektem uchwały w komisjach.

Radni przez aklamacje wniosek przyjęli.

                            Przewodniczący Rady Miasta  Stefan Węgłowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje:
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 

poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
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>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski  poinformował,  że   komisja  wydała  pozytywną  opinię  do  projektu 
uchwały.

            Radni nie wnieśli formalnych zastrzeżeń. 
        Przewodniczący Rady Miasta S. Węgłowski poddał pod głosowanie projekt uchwały
 w sprawie jak wyżej.

W głosowaniu  udział wzięło  19 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 17 radnych, „przeciw” –2,  „wstrzymujących” – 0

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 17 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
       Uchwała Nr XVII.151.2012 w sprawie  ustalenia regulaminu Targowiska Miejskiego 

przy ul. Targowej w Ełku,  w załączeniu do protokołu. 
W trakcie głosowania nieobecni radni: K. Siemienkiewicz i Z. Jędrkiewicz.
Radny D. Wasilewski nie wziął udziału w głosowaniu.

*  *  *
      8) Projekt  uchwały  w sprawie   przyjęcia  od  Powiatu  Ełckiego  zadania  w zakresie 

prowadzenia szkoły sportowej, w załączeniu do protokołu.
Zastępca Prezydenta  Miasta Artur Urbański  zgłosił autopoprawkę do projektu 

Porozumienia polegającą na wykreśleniu  w § 2 w pkt  2 daty utworzenia gimnazjum. 
Poinformował,  że  autopoprawka  jest  wynikiem  prac  nad  projektem  uchwały 
w komisjach.

Radni przez aklamacje wniosek przyjęli.

  Przewodniczący Rady Miasta  Stefan Węgłowski poprosił o przedstawienie opinii przez 
komisje:

>  Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski poinformował,  
że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

> Przewodniczący Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji Tomasz Przekop poinformował, 
że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

>  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Konrad  Siemienkiewicz 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

            Nie podjęto dyskusji.
        Przewodniczący Rady Miasta S. Węgłowski poddał pod głosowanie projekt uchwały
 w sprawie jak wyżej.

W głosowaniu  udział wzięło  22radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0
Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  22  głosami  „za”  –  jednomyślnie,  radni 
podjęli uchwałę. 

       Uchwała  Nr  XVII.152.2012  w sprawie   przyjęcia  od  Powiatu  Ełckiego  zadania 
w zakresie prowadzenia szkoły sportowej, w załączeniu do protokołu. 

*   *   *
  9) Projekt uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 6 wchodzącej w skład 

Zespołu Szkół Samorządowych w Ełku z  siedzibą przy ul.  Suwalskiej  15  w Szkołę 
Podstawową Sportową nr 6, w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta  Miasta Artur Urbański wniósł o podjęcie uchwały.

                           Przewodniczący Rady Miasta  Stefan Węgłowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje:
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>  Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski poinformował,  
że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

> Przewodniczący Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji Tomasz Przekop poinformował, 
że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

>  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Konrad  Siemienkiewicz 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

            Nie podjęto dyskusji.
        Przewodniczący Rady Miasta S. Węgłowski poddał pod głosowanie projekt uchwały
 w sprawie jak wyżej.

W głosowaniu  udział wzięło  22radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” , radni podjęli uchwałę. 

       Uchwała Nr XVII.153.2012  w sprawie  przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 6 
wchodzącej  w  skład  Zespołu  Szkół  Samorządowych  w  Ełku  z  siedzibą  przy 
ul. Suwalskiej 15  w Szkołę Podstawową Sportową nr 6,  w załączeniu do protokołu. 

*   *   *
10) Projekt uchwały w sprawie  rozpatrzenia wezwania do usunięcia skutków naruszenia 

prawa złożonego przez  Piotra Basiewicza reprezentowanego przez radcę prawnego 
Rafała Czyżyka ze Szczecina.  dotyczącego uchwały nr VII/67/07 Rady Miasta Ełku 
z dnia 27 marca 2007 r. , w załączeniu do protokołu.

  Przewodniczący Komisji  Rewizyjnej  Karol Marchel poinformował,  że Komisja 
po zapoznaniu się z dokumentami związanymi ze sprawą oraz po wysłuchaniu informacji 
przedstawionych  przez  Radcę  Prawnego  Urzędu  Miasta  i  Naczelnika  Wydziału 
Planowania  Przestrzennego  i  Gospodarki  Nieruchomościami  postanowiła  uznać  za 
bezzasadne wezwanie z dnia 24 stycznia 2012 r. do usunięcia skutków naruszenia prawa 
złożone przez Pana Piotra Basiewicza reprezentowanego przez Radcę Prawnego Rafała 
Czyżyka dotyczącego uchwały nr VII/67/07 Rady Miasta Ełku z dnia 27 marca 2007 r. 
w  sprawie  podwyższenia  stawki  procentowej  opłaty  rocznej  z  tytułu  użytkowania 
wieczystego nieruchomości gruntowej.

  W wyniku powyższego rozpatrzenia  Komisja  pozytywnie zaopiniowała  projekt
 uchwały w sprawie jak wyżej wraz  z uzasadnieniem. 

Przewodniczący  Komisji  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  Idzi  Podwojski 
poinformował, że  komisja wydała  pozytywną opinię do projektu uchwały uznając za 
bezzasadne wezwanie z dnia 24 stycznia 2012 r. do usunięcia skutków naruszenia prawa.

Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały, 
uznając  za   bezzasadne  wezwanie  z  dnia  24  stycznia  2012  r.  do  usunięcia  skutków 
naruszenia prawa.

           Nie podjęto dyskusji.
        Przewodniczący  Rady  Miasta  S.  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 
uchwały  w sprawie jak wyżej, z następującą treścią  zapisów:
  § 1. „Uznać za bezzasadne wezwanie z dnia 24 stycznia 2012 r. do usunięcia skutków 
naruszenia prawa złożone przez Pana Piotra Basiewicza reprezentowanego przez Radcę 
Prawnego Rafała Czyżyka dotyczącego uchwały nr VII/67/07 Rady Miasta Ełku z dnia 
27 marca 2007 r. w sprawie podwyższenia stawki procentowej opłaty rocznej z tytułu 
użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowej.
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§ 2. Uzasadnienie niniejszego rozstrzygnięcia zawiera załącznik do niniejszej uchwały.”
W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” – 21 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 1
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 21 głosami „za”, radni podjęli uchwałę. 

       Uchwała Nr XVII.154.2012 w sprawie  rozpatrzenia wezwania do usunięcia skutków 
naruszenia  prawa złożonego  przez   Piotra  Basiewicza  reprezentowanego  przez  radcę 
prawnego  Rafała  Czyżyka  ze  Szczecina.   dotyczącego  uchwały  nr  VII/67/07  Rady 
Miasta Ełku  z dnia 27 marca 2007 r. w załączeniu do protokołu. 

*  *  *
11) Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Miejskiego  Programu  Profilaktyki 

i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  Gminy  Miasta  Ełk  na  2012  rok, 
w załączeniu do protokołu. 

Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz  omówił projekt uchwały oraz uzasadnił 
potrzebę jej podjęcia. Pan Prezydent wniósł o podjęcie uchwały.

 Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poprosił  o  przedstawienie 
opinii przez komisje:
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski poinformował,
    że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji Tomasz Przekop poinformował, 
   że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny Konrad Siemienkiewicz
    poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski
    poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

    Nie podjęto dyskusji.
        Przewodniczący Rady Miasta S. Węgłowski poddał pod głosowanie projekt uchwały
 w sprawie jak wyżej.

W głosowaniu  udział wzięło  22radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” , radni podjęli uchwałę. 

       Uchwała Nr XVII.155.2012  w sprawie  przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki 
i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  Gminy  Miasta  Ełk  na  2012  rok, 
w załączeniu do protokołu. 

*   *   *

12)  Projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulicom, w załączeniu do protokołu. 

Uzasadnienie:
1.  Nadania  nazwy drodze  publicznej  położonej  na  obszarze  projektowanej  zabudowy 
wielorodzinnej.  Według  m.p.z.p.  „Ełk  –  Kajki  II”,  droga  oznaczona  jest  symbolem 
04KDD – jako droga publiczna klasy dojazdowej. W chwili obecnej po wejściu w życie 
ustaleń  ww.  planu  zagospodarowania  przestrzennego  droga  publiczna  04KDD 
komunikuje  projektowane  obszary  zabudowy  mieszkaniowej  wielorodzinnej  oraz 
usługowej z ul. J. Tuwima. Zgodnie z przedmiotowym planem przy tej drodze powstać 
może kilka budynków mieszkalnych wielorodzinnych oraz obiekty usługowe i zasadne 
jest nadanie jej nowej nazwy, a nie prowadzenie numeracji od strony ul. J. Tuwima. 

Prezydent Miasta  zarekomendował nazwę – ul. Czesława Miłosza.
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2. Nadania nazwy (uzupełnienie)  ul. J. Tuwima również na działki nr 1392/51 i nr 45/5. 
Uzupełnienie  nazwy  ul.  J.  Tuwima  o  drogowe  działki  komunalne   nr  1392/51 
i  nr  45/5 wynika  z tego,  iż  istniejące  budynki  wielorodzinne  położone przy tych 
drogach  już  otrzymały  numerację  od  ul.  J.  Tuwima,  (zał.  nr  2  –  kolor  żółty  – 
dotychczasowy przebieg ulicy, kolor czerwony – uzupełnienie nazwy).

3.  Nadania  nazwy  (uzupełnienie)  ul.  W.  Maternika  również  na  obszar  określony 
w m.p.z.p.  „Ełk – Baranki” symbolem 11 KW (droga komunalna oznaczona jako 
działka nr 3871/1. Uzupełnienie nazwy ul. W. Maternika również wynika z faktu, że 
projektowane  lub  będące  obecnie  w  budowie  budynki  mieszkalne  wielorodzinne 
położone przy drodze komunalnej otrzymały numerację od ul. W. Maternika, (zał. nr 
3  –  kolor  żółty  –  dotychczasowy przebieg  ulicy,  kolor  czerwony –  uzupełnienie 
nazwy).

Zastępca  Prezydenta   Miasta  Kamil  Buksa  poinformował,  że  nad  projektem 
uchwały  pracowały  komisje.   Wniósł  o  podjęcie  uchwały  z  nadaniem nazw zgodnie 
z zapisami w uzasadnieniu, tj. drodze publicznej zlokalizowanej na działce oznaczonej 
w operacie ewidencji gruntów obrębu 1 – Ełk  1 miasta Ełku nr 1392/38 nadać nazwę 
ul. Czesława Miłosza i pozostałym jak wyżej.

Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku 
W.Kwiatkowski poinformował,  że Komisja przychyliła  się do propozycji  Prezydenta i 
proponuje drodze publicznej zlokalizowanej na działce oznaczonej w operacie ewidencji 
gruntów obrębu 1 – Ełk
1 miasta Ełku nr 1392/38 nadać nazwę ul. Czesława Miłosza.

  Nie podjęto dyskusji.
        Przewodniczący Rady Miasta S. Węgłowski poddał pod głosowanie projekt uchwały
 w sprawie jak wyżej z uwzględnieniem propozycji nazw ulic wyżej zacytowanych.

W głosowaniu  udział wzięło  21 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 19 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 2
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 19 głosami „za” , radni podjęli uchwałę. 

       Uchwała  Nr XVII.158.2012  w sprawie   nadania  nazw ulicom, w załączeniu  do 
protokołu.  W trakcie głosowania nieobecny radny Tomasz Przekop.

*   *   *

13) Projekt  uchwały  w  sprawie   udzielenia  pomocy  finansowej  Samorządowi 
Województwa  Warmińsko-Mazurskiego  na  realizację  zadań  związanych 
z  funkcjonowaniem Biura  Regionalnego  Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
w Brukseli w 2012 r., w załączeniu do protokołu. 

UZASADNIENIE
Biuro  Regionalne  Województwa  Warmińsko-Mazurskiego  w  Brukseli  zostało 

utworzone  w  2003  roku  na  mocy  uchwały  Sejmiku  Województwa  Warmińsko-
Mazurskiego i ma status jednostki budżetowej. 

Urząd  Marszałkowski  Województwa   Warmińsko-Mazurskiego  zwrócił  się 
o  wsparcie  finansowe  przeznaczone  na  funkcjonowanie  biura  w  Brukseli  w  kwocie 
11490 zł w 2012 roku, środki te są zabezpieczone w budżecie Miasta Ełku na 2012 rok. 
Miasto Ełk wspiera działania biura od 2008 roku.

17



Celem Biura jest  ochrona interesów regionu Warmii  i  Mazur w instytucjach  Unii 
Europejskiej, promocja regionu oraz działanie na rzecz integracji regionu ze strukturami 
Unii Europejskiej. Do zadań Biura należą: zadania informacyjne, kontakty z instytucjami 
Unii Europejskiej, wspieranie władz lokalnych i regionalnych, pozyskiwanie partnerów 
do  programów  unijnych  prowadzonych  przez  instytucje  w  regionie,  wspieranie 
samorządu  województwa  i  samorządów powiatowych  w zakresie  działań  związanych 
z integracją europejską, wspieranie instytucji i podmiotów regionalnych.

Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz wniósł o podjęcie uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  Dariusz 
Wasilewski  poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

           Nie podjęto dyskusji.
        Przewodniczący Rady Miasta S. Węgłowski poddał pod głosowanie projekt uchwały
 w sprawie jak wyżej z uwzględnieniem propozycji nazw ulic wyżej zacytowanych.

W głosowaniu  udział wzięło  21 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 19 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 2
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 19 głosami „za” , radni podjęli uchwałę. 

       Uchwała Nr XVII.157.2012 w sprawie  udzielenia pomocy finansowej Samorządowi 
Województwa  Warmińsko-Mazurskiego  na  realizację  zadań  związanych 
z  funkcjonowaniem  Biura  Regionalnego   Województwa  Warmińsko-Mazurskiego 
w Brukseli  w 2012 r. ,  w załączeniu do protokołu.  W trakcie głosowania nieobecny 
radny Tomasz Przekop.

*  *   *
14) Projekt uchwały w sprawie  ustalenia planu sieci oraz określenie granic obwodów 

szkół  podstawowych  prowadzonych  przez  Gminę  Miasto  Ełk,  w  załączeniu  do 
protokołu. 

Uzasadnienie:
Kwestie związane z siecią  szkół publicznych regulują przepisy art.  17 ustawy 

z dnia  7 września 1991 roku  o systemie oświaty. W świetle art. 17 ust. 2. „ust.2. Droga 
dziecka  z domu do szkoły nie może przekraczać:

1) 3 km - w przypadku uczniów klas I-IV szkół podstawowych;
2) 4 km - w przypadku uczniów klas V i VI szkół podstawowych oraz uczniów 
gimnazjów.

Jeżeli droga dziecka z domu do szkoły, w której obwodzie dziecko mieszka, przekracza 
odległości  wymienione  w  ust.  2,  obowiązkiem  gminy  jest  zapewnienie  bezpłatnego 
transportu  i  opieki  w  czasie  przewozu  lub  zwrot  kosztów  przejazdu  środkami 
komunikacji publicznej”.

Rada gminy ustala  plan  sieci  publicznych  szkół  podstawowych  prowadzonych 
przez gminę, a także określa granice obwodów publicznych szkół podstawowych. 

Obecnie  obowiązujące  granice  szkół  podstawowych  w Ełku  określone  zostały 
Uchwałą  Nr XLIII/378/06  Rady Miasta Ełku z dnia 28 marca  2006  roku w sprawie 
ustalenia planu sieci   szkół podstawowych  oraz granic ich obwodów.

Odnośnie planu sieci szkół podstawowych – w projekcie uchwały - liczba szkół 
pozostaje bez zmian, tj. 7 szkół. W przypadku uruchomienia w Ełku z DN. 1.09.2012 r. 
szkoły  podstawowej  sportowej  w  Zespole  Szkół  Samorządowych  w  Ełku  przy  ul. 
Suwalskiej 15 – nie ustala się granic szkole sportowej.

W  stosunku  do  stanu  bieżącego  dotyczącego  granic  obwodów  szkół 
podstawowych 
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w Ełku, w projekcie uchwały Rady Miasta Ełku w przedmiotowej sprawie, proponuje się 
zmianę  granic obwodu:
1)  Szkoły Podstawowej nr 3 im. Henryka Sienkiewicza w Ełku przy ul. Grodzieńskiej 1,
2)  Szkoły Podstawowej nr 4 im. prof. Wł. Szafera w Ełku przy ul. Prof. Władysława 
Szafera  polegającą  na
a)  wyłączeniu z obwodu SP nr 3:   ulicy  11-Listopada (wszystkie numery) oraz ulicy 
Jagiełły    (od numeru 12  do końca ulicy),
b) włączeniu do obwodu SP nr 4:   ulicy  11-Listopada (wszystkie numery) oraz ulicy 
Jagiełły   (od numeru 12  do końca ulicy).  

Zmiany  mają  na celu racjonalizację istniejących obwodów szkół i będą  dotyczyć 
uczniów rozpoczynających naukę w danej szkole, tj. od 1 września 2012 roku. 

Należy nadmienić, iż w budynku szkolnym przy ul. Prof. Władysława Szafera 2 
funkcjonuje wyłącznie Szkoła Podstawowa nr 4,   zaś  w budynku szkolnym  przy 
ul.  Grodzieńskiej  funkcjonują:  szkoła  podstawowa  i  gimnazjum. Obok  oddziałów 
standardowych w SP nr 3  oraz SP nr 4 funkcjonują oddziały przedszkolne.

W związku z nadmiernym zagęszczeniem /oddziałów, uczniów/ w budynku przy 
ul.  Grodzieńskiej,  a  także  tendencją  wzrostową  ilości   dzieci  zamieszkałych 
w tzw. widłach pomiędzy ul. Kajki i 11-Listopada – wydaje się zasadne włączenie ulicy 
11-Listopada do obwodu SP nr 4. W okresie od 2012 – 2014 roku przybędzie więcej 
dzieci do szkół podstawowych, w tym do SP nr 3. Ponadto z racji na obniżenie wieku 
szkolnego  –  w  roku  2014  naukę  w  klasie  pierwszej  szkoły  podstawowej  rozpoczną 
uczniowie  z  rocznika   2008.   Uwzględniając   prognozy  demograficzne  oraz  bazę 
lokalową - projekt zmian granic obwodu  SP nr 3   wiąże się z projektem zmian granic 
obwodu  Gimnazjum nr 4.

Przyjęcie w/w zmian -w stosunku do stanu obowiązującego- nie rodzi skutków 
finansowych dla  budżetu Miasta Ełku. Szkoła Podstawowa nr 4 jest  w stanie  przyjąć 
więcej dzieci. 

Zastępca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  wniósł  o  podjęcie  uchwały 
z następującą autopoprawką:

– w treści uchwały:
§ 1.ust. 1 pkt 5) otrzymuje brzmienie „Szkoła Podstawowa Sportowa nr 6 w Ełku w  
Zespole Szkół Samorządowych przy ulicy Suwalskiej 15”

– w załączniku nr 2 do uchwały:
pkt  V  nagłówek  otrzymuje  brzmienie:  „Granice  obwodu  dla  oddziałów 
ogólnodostępnych  Szkoły  Podstawowej  Sportowej  nr  6  w  Zespole  Szkół  
Samorządowych w Ełku przy ulicy Suwalskiej 15 obejmują następujące ulice:”

Przewodniczący  Komisji  Oświaty  Kultury  i  Rodziny  Konrad  Siemienkiewicz 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Radny Tomasz Przekop poinformował, że powstaje nowe os. Kajki. Jest to osiedle 
rozwojowe i będzie sporo dzieci, które będą uczęszczały do Szkoły Podstawowej nr 3, 
która już w tej chwili jest przeciążona.    W związku z tym , że SP   nr 3 i Gimnazjum 
nr 4  są praktycznie w tym samym rejonie  i  dzieci  uczęszczające  są z tego samego 
obwodu, radny proponuje odciążyć Szkołę Podstawową nr 3 i część dzieci z tego obwodu 
przenieść do Szkoły Podstawowej nr 4, która ma możliwości do przyjęcia większej ilości 
dzieci.  Radny  zgłosił  formalny  wniosek  o  przyjęcie   poprawki  do  treści  uchwały, 
” poprzez skreślenie następujących ulic z granic obwodu SP nr 3, tj. ul. 11 Listopada od  
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torów  kolejowych  w  kierunku  Olsztyna,  Asnyka,  Brzechwy,  Kamila  Baczyńskiego,  
Tuwima do nr 18 i wpisać je do granic obwodu SP nr 4.”

 Zastępca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  odpowiadając,  między  innymi 
poinformował, że ideą  tej zmiany jest to, żeby najmłodsze dzieci znalazły swoją szkołę 
jak najbliżej domu.  Przesuwanie ich z głębi os. Kajki do SP nr 4 jest bardzo poważnym 
wydłużeniem drogi dla tych dzieci do szkoły. 

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Jerzy  Czepułkowski  uważa  za  celowe 
odciążenie SP nr 3, ale w dniu dzisiejszym ma dylemat, czy wniosek zgłoszony przez 
radnego Przekopa jest w stanie poprzeć, ponieważ za mało jest danych   na ten temat. 
Zdaniem  radnego  zmiana  proponowana  przez  Prezydenta  Miasta  oraz  zmiana 
wnioskowana przez radnego T.Przekopa  docelowo problemu nie rozwiązują. W związku 
z tym zadaje pytanie, czy nie należałoby pomyśleć o tym, aby dla nowo rozwijającego się 
osiedla,  umownie  nazywanego  Tuwima,  czy  nie  należy  znaleźć  lokalu  gdzie  klasy  - 
oddziały szkoły podstawowej by się znalazły. Radny ma na myśli budynek Zespołu Szkół 
nr  1,  który  pustoszeje.   Podejmując  w  dniu  dzisiejszym  uchwałę,  głosując  za  tymi 
zmianami, radny uważa, że są one tymczasowe i będą ulegać zmianom. 

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Rady Miasta  S.Węgłowski poddał pod 
głosowanie  wniosek  zgłoszony  przez  radnego  T.  Przekopa  wyżej  zacytowany: 
„za” głosowało 2, przeciw 10, wstrzymało się od głosu 10. Radni wniosek odrzucili.
 Następnie   Przewodniczący Rady Miasta S. Węgłowski poddał pod głosowanie 
projekt uchwały  w sprawie jak wyżej z uwzględnieniem autopoprawki wniesionej przez 
Zastępce Prezydenta.

W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 19 radnych, „przeciw” – 1,  „wstrzymujących” – 2
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 19 głosami „za” , radni podjęli uchwałę. 

    Uchwała Nr XVII.159.2012  w sprawie  ustalenia  planu sieci  oraz określenie  granic 
obwodów szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasto Ełk.

*   *   *
15)  Projekt uchwały w sprawie ustalenia  planu sieci  oraz określenie granic obwodów 

gimnazjów prowadzonych przez Gminę Miasto Ełk, w załączeniu do protokołu. 
Uzasadnienie 

Kwestie związane z siecią  szkół publicznych regulują przepisy art.  17 ustawy 
z dnia 7 września 1991 roku  o systemie oświaty. W świetle art. 17 ust. 2. „ust.2. Droga 
dziecka   z  domu  do  szkoły  nie  może  przekraczać  4  km  -  w  przypadku   uczniów 
gimnazjów.
Jeżeli droga dziecka z domu do szkoły, w której obwodzie dziecko mieszka, przekracza 
odległości  wymienione  w  ust.  2,  obowiązkiem  gminy  jest  zapewnienie  bezpłatnego 
transportu  i  opieki  w  czasie  przewozu  lub  zwrot  kosztów  przejazdu  środkami 
komunikacji publicznej”.

Rada gminy ustala plan sieci publicznych gimnazjów prowadzonych przez gminę,
a także określa granice ich obwodów.

Aktualnie obowiązujące granice obwodów gimnazjów w Ełku określone zostały 
Uchwałą Nr VI/50/07 Rady Miasta Ełku z dnia 27 lutego 2007 roku w sprawie ustalenia 
planu sieci gimnazjów oraz granic ich obwodów.

Odnośnie planu sieci gimnazjów – w projekcie uchwały - liczba szkół pozostaje 
bez zmian, tj. 4 gimnazja. 

20



W stosunku do stanu bieżącego dotyczącego granic obwodów gimnazjów  
w Ełku, w projekcie uchwały Rady Miasta Ełku w przedmiotowej sprawie, proponuje się 
zmiany  granic obwodu:
1)   Gimnazjum nr 4  w Ełku przy ul. Grodzieńskiej 1,
2)   Gimnazjum  nr  3  im.  Kard.  Stefana  Wyszyńskiego  w  Ełku  przy  ul.  Piwnika 
Ponurego 1,
3)   Gimnazjum nr 1  w  Ełku przy ul. J.H. Małeckich 1
 - polegające w głównej mierze  na zmniejszeniu obwodu Gimnazjum nr 4 i zwiększeniu 
obwodu Gimnazjum nr 3 i Gimnazjum nr 1.

Proponowane   zmiany mają na celu racjonalizację istniejących obwodów szkół 
i  będą  dotyczyły  uczniów  rozpoczynających  naukę  w  danej  szkole  poczynając 
od 1 września 2012 roku. 

W  odniesieniu  do  proponowanych  zmian  wzięto  pod  uwagę  następujące 
przesłanki:
-  populację dzieci w wieku przedszkolnym i szkolnym, prognozy demograficzne (liczba 
dzieci  urodzonych  i  zameldowanych  w Ełku  –  wg  roczników,  prognozowana  liczba 
uczniów  w najbliższych latach),
-  droga  dziecka  z  domu do szkoły:  w przypadku  dzieci  najmłodszych-  możliwie  jak 
najbliżej  do  szkoły   (  należy  uwzględnić   przypadki  funkcjonowania  dwóch  szkół 
w jednym obiekcie szkolnym),
- osiedle w obrębie ulic: 11-Listopada i Kajki ma charakter rozwojowy i należy liczyć się 
ze  wzrostem  ilości  dzieci  do  oddziałów  przedszkolnych  oraz  oddziałów  nauczania 
początkowego (kl. I-III). Przewiduje się, iż w roku szkolnym 2014/2015 naukę w klasie 
pierwszej SP nr 3 rozpocznie ok. 200 uczniów).
- przy szkołach podstawowych funkcjonują oddziały przedszkolne, w okresie od 2012
- 2014 roku przybędzie więcej dzieci do szkół podstawowych, w tym do SP nr 3, 

   - odnośnie Gimnazjum nr 4 i SP nr 3 - pogorszenie się warunków nauki uczniów, pracy 
nauczycieli  w  związku  z  tzw.  nadmiernym  zagęszczeniem  /oddziały,  uczniowie/, 
kończenie zajęć lekcyjnych w późnych godzinach popołudniowych, utrudniony dostęp do 
wspólnie użytkowanych sal i powierzchni szkolnych ( sala gimnastyczna, zaplecza sali 
gimnastycznej, część sal lekcyjnych w pawilonie A, inne pomieszczenia), 

   -   odnośnie Gimnazjum nr 3 przy ul. Piwnika -Ponurego /os. Konieczki/:  szkoła może 
zwiększyć  strukturę  organizacyjną  /o  kolejne  oddziały/  nie  pogarszając  przy  tym 
warunków  do nauki uczniów i pracy nauczycieli, baza lokalowa umożliwia podniesienie 
stopnia  organizacyjnego  szkoły.  Przestrzenne  sale  lekcyjne  i  korytarze  szkolne, 
„segmentowa”    zabudowa pozwala na   właściwe  funkcjonowanie szkoły podstawowej 
i gimnazjum.

Projektowane zmiany konsultowano z Dyrektorami poszczególnych szkół.
     Przyjęcie w/w zmian -w stosunku do stanu obowiązującego- nie powinno  skutkować 
z tego  tytułu zwiększonymi wydatkami z budżetu Miasta  Ełku.
       

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański wniósł o podjęcie uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Oświaty  Kultury  i  Rodziny  Konrad  Siemienkiewicz 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Radni nie zgłosili formalnych wniosków.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały  w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
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Wynik głosowania:  „za” – 21 radnych, „przeciw” – 1,  „wstrzymujących” – 0.
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 21 głosami „za” , radni podjęli uchwałę. 

    Uchwała Nr XVII.160.2012  w sprawie  ustalenia  planu sieci  oraz określenie  granic 
obwodów  gimnazjów  prowadzonych  przez  Gminę  Miasto  Ełk,  w  załączeniu  do 
protokołu. 

*   *   *

16) Projekt  uchwały  w  sprawie zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  składów 
osobowych stałych Komisji Rady Miasta Ełku, w załączeniu do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta S.Węgłowskio poinformował, że niniejszy projekt 
uchwały  jest  wynikiem  wniosku  radnego  Ireneusz  Dzienisiewicza.  Odczytał  treść 
projektu uchwały i poprosił o uwagi

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej.
W  głosowaniu   udział  wzięło   20  radnych.  W  trakcie  głosowania  nieobecni  radni 
Jędrkiewicz Zbigniew, Przekop Tomasz.
Wynik głosowania:  „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0

Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  20  głosami  „za”  –  jednomyślnie, 
radni podjęli uchwałę.
Uchwała  Nr  XVII.156.2011  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  składów 
osobowych stałych Komisji  Rady Miasta Ełku,  w załączeniu do protokołu.

Pkt  6.  Informacja  dot. sporządzonego  sprawozdania   z  wysokości  średnich 
wynagrodzeń  nauczycieli  na  poszczególnych  stopniach  awansu  zawodowego 
w szkołach  i placówkach prowadzonych przez Gminę Miasto Ełk.

                        Zastępca Prezydenta  Miasta Artur Urbański omówił wysokość średnich 
wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 
i  placówkach prowadzonych przez Gminę Miasto Ełk, zgodnie z załączoną informacją 
stanowiąca załącznik do protokołu.

                            Radni nie podjęli dyskusji i nie wnieśli zastrzeżeń.
                           Przewodniczący  Rady Miasta stwierdził przyjęcie sprawozdania  z wysokości 

średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na  poszczególnych  stopniach  awansu  zawodowego 
w szkołach  i placówkach prowadzonych przez Gminę Miasto Ełk.

7.  Sprawozdanie  finansowe  i  merytoryczne  z  realizacji  Miejskiego  Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Gminy Miasta Ełk za 
2011 r. i Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie za 2011r.

                  Prezydent Miasta  omówił sprawozdanie finansowe i merytoryczne z realizacji 
Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Gminy 
Miasta Ełk za 2011 r. i Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie za 
2011r., Szczegółowa informacją stanowi załącznik do protokołu.
                Radni nie podjęli dyskusji i nie wnieśli zastrzeżeń.
                  Przewodniczący  Rady Miasta stwierdził przyjęcie sprawozdania.

8. Sprawozdanie za rok 2011 z realizacji „Strategii Zrównoważonego Rozwoju Ełku 
do roku 2016”.
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Naczelnik Wydziału Strategii i Rozwoju Renata Samełko omówiła sprawozdanie 
za  rok  2011  z  realizacji  „Strategii  Zrównoważonego  Rozwoju  Ełku  do  roku  2016”. 
uwzględniając uwagi Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku. 

                  Radni nie zgłosili formalnych wniosków.
 Przewodniczący Rady Miasta S. Węgłowski   stwierdził przyjęcie  sprawozdania,  które 
stanowi załącznik do  protokołu. 

Pkt 9.  Interpelacje i zapytanie radnych.
 Radny Ireneusz Dzienisiewicz poinformował, że w miesiącu listopadzie 2011r. 

na  posiedzeniu  Komisji  Turystyki,  Sportu  i  Rekreacji  zgłosił  wniosek do Naczelnika 
Wydziału Promocji Sportu i Kultury dot.   przedstawienia kosztów audycji telewizyjnych 
w roku 2011;   z wyszczególnieniem nie tylko kosztów umów ze stacjami telewizyjnymi,  
ale  także  koszty  dodatkowe,  np.  koszt  hoteli,  wyżywienia,  itp.   Wniosek  ponowił 
w miesiącu styczniu 2012 i do dnia dzisiejszego nie otrzymał  informacji.  W związku 
z tym zgłasza w tej sprawie interpelację.

Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz poinformował, że po uzyskaniu danych 
w powyższym temacie z ECK oraz MOSiR taką informację radny otrzyma.

Pkt 10. Oświadczenia i wolne wnioski. 
W tym punkcie nie wniesiono żadnych spraw.

Pkt 11. Zakończenie obrad.
                  Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta Stefan Węgłowski 

zamknął obrady XVII sesji Rady Miasta w dniu  28 lutego  2012 roku   o godz. 1317 .

Protokołowała:
                                    Przewodniczył:

Elżbieta Liziewska
         Stefan  Węgłowski
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